

Application for Personal Security Protection

VOTER ELIGIBILITY

To vote for School Trustee, you must be:

- a Canadian citizen, at least 18 years of age on the date of this election (June 6, 2024); and
- an actual resident of the school division for a period of at least six months (since December 6, 2023); and
- an actual resident in the school division ward on election day (June 6, 2024)

VOTER DETAILS (Please Print)

Full Name (First Middle Last): _____

If name has changed, former name (First Middle Last): _____

Date of birth: _____(YYYY) _____(MM) _____(DD)

Current Address (including postal code): _____

If moved, former address: _____

Date moved: _____(YYYY) _____(MM) _____(DD)

VOTER DECLARATION

1. I am an eligible voter in this Election and not disqualified to vote under The Municipal Councils and School Boards Election Act or any other Act.
2. I wish to have my personal information omitted or obscured from the Voters List and from any other records prepared under *The Municipal Councils and School Boards Elections Act* that is available to the public.
3. I understand that upon receiving my Personal Security Certificate, I may only cast my ballot using the Sealed Envelope Ballot method.

Voter Signature _____ DATE: _____(YYYY) _____(MM) _____(DD)

Applications must include legible copies of a valid Driver's Licence OR two documents that together provide evidence of your name and current address. For additional information, please see winnipeg.ca/byelection2024

Return this completed application with a copy of your ID to:

City Clerk's Department

Susan A. Thompson Building, 510 Main Street

Winnipeg, MB R3B 1B9

Fax: 204-947-3452 or Email: elections@winnipeg.ca

Deadline for receipt of all applications is 4:30 p.m. Thursday, April 18, 2024.

Your personal information is being collected under the authority of The City of Winnipeg Charter and The Municipal Councils and School Boards Elections Act. This information will be used in the administration of election activities and will not be used or disclosed for any other purposes, except as authorized by law. If you have any questions about the collection of this information, contact the Corporate Access and Privacy Officer by mail to City Clerk's Department, Susan A. Thompson Building, 510 Main Street, Winnipeg MB, R3B 1B9, or by telephone at 311.

Demande de protection de la sécurité personnelle

ADMISSIBILITÉ À VOTER

Pour voter à l'élection des commissaires d'écoles, vous devez :

- avoir la citoyenneté canadienne;
- avoir au moins 18 ans révolus le jour du scrutin (soit le 6 juin 2024);
- résider dans la division scolaire applicable depuis au moins 6 mois (soit depuis le 6 décembre 2023);
- résider dans le quartier scolaire applicable le jour du scrutin (soit le 6 juin 2024).

RENSEIGNEMENTS SUR L'ÉLECTEUR *(en caractères d'imprimerie)*

Nom *(prénom deuxième prénom nom de famille)*: _____

Si votre nom a changé, votre ancien nom *(prénom deuxième prénom nom de famille)*: _____

Date de naissance : _____ (AAAA) _____ (MM) _____ (JJ)

Adresse actuelle *(compris le code postal)*: _____

Ancienne adresse, le cas échéant: _____

Date du déménagement : _____ (AAAA) _____ (MM) _____ (JJ)

DÉCLARATION DE L'ÉLECTEUR

1. Je suis un électeur admissible à voter aux présentes élections et je n'ai pas été déclaré inhabile à voter aux termes de la Loi sur les élections municipales et scolaires ou de toute autre loi.
2. Je demande que mes renseignements personnels soient omis ou masqués sur la liste électorale ainsi que dans tout autre document préparé en vertu de la Loi sur les élections municipales et scolaires et qui est accessible au public.
3. Je comprends que si je reçois un certificat de sécurité personnelle je ne pourrai voter que sous enveloppe scellée.

Signature de l'électeur _____ Signature du membre du personnel électoral _____

Les demandes doivent comprendre une copie lisible de votre permis de conduire valide OU de deux documents qui, ensemble, font état de votre identité et de votre adresse actuelle. Pour en savoir plus, visitez winnipeg.ca/byelection2024

Les demandes accompagnées d'une preuve d'identité doivent être envoyées à :

Bureau du greffier

Immeuble Susan-A-Thompson, 510, rue Main

Winnipeg (Manitoba) R3B 1B9

Télécopieur : 204-947-3452 Adresse électronique : elections@winnipeg.ca

Les demandes doivent être déposées au plus tard à 16 h 30, le 18 avril 2024.

Vos renseignements personnels sont recueillis sous le régime de la Charte de la ville de Winnipeg et de la Loi sur les élections municipales et scolaires. Ces renseignements serviront uniquement à l'administration des activités se rapportant aux élections et ne seront ni utilisés ni divulgués pour d'autres raisons, sauf dans les cas où cela est autorisé par la loi. Si vous avez des questions sur la collecte de ces renseignements, veuillez communiquer avec l'agent de l'accès à l'information et de la protection de la vie privée en écrivant au Bureau du greffier, immeuble Susan-A.-Thompson, 510, rue Main, Winnipeg (Manitoba) R3B 1B9, ou en appelant le 311.